
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 4/2020 

 
PROCES – VERBAL 

 
 Încheiat azi, 27 noiembrie 2020, cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, lipsind: Comăneci Liviu-
Vasile, Debreczeni László. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (1) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 1389/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m/lb.r): „Bună ziua. Bine 
ați venit la ședința Consiliului Local din data de azi. (lb.r.): Se aude? Înainte de a începe 
discutarea Ordinii de zi trebuie să facem prezența. O să vă întreb dacă sunteți prezent și vă 
rog să răspundeți cu da, sau nu.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 ”Înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din O.U.G. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 
(lb.m/lb.r.) Sunt astfel de cazuri?” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r): „Eu nu particip la dezbatere și la 
vot la punctul 24 și D5.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.r./lb.m): „Deci la 24 și 
D5. Mulțumesc. Are cineva propuneri de modificare în ceea ce privește Ordinea de zi?” 
 „Înainte de a vota Ordinea de zi vă întreb dacă cineva are de adăugat la diverse.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Aș avea trei propuneri. Un 
punct D1: proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 317/2020 pentru aprobarea 
modificării organigramei şi statului de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului Municipiului Sfântu Gheorghe, precum şi al unităţilor 
subordonate, începând cu data de 01.11.2020. Un punct D3 proiect de hotărâre privind 
aprobarea finanţării activității Clubului Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe, și un punct D4 
privind rectificarea bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. 
Totodată aș dori să întreb pe d-na secretar general, că în cazul în care dl. Comăneci nu este 
prezent este necesar să vorbim și în limba română, sau este suficient dacă vorbim doar în 



 

 

limba maghiară.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.m.): „Bună ziua. Nu 
este necesar să vorbiți în limba română.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Bine, mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Bine. Altcineva?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Aș dori pe de o parte să 

retrag de pe Ordinea de zi punctul 6, respectiv să propun un punct D2 proiect de hotărâre 
privind modificarea şi completarea Contractului de delegare nr. 77628/2019 a gestiunii 
serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în municipiul Sfântu 
Gheorghe, încheiat cu Multi-Trans SA Sfântu Gheorghe. Un punct D5 proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului „Construire centru comunitar integrat din Őrkő” și a 
cheltuielilor legate de proiect. Respectiv un punct D6 proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiţii „Refuncţionalizarea clădirii C2-sală de sport 
şi finalizarea construcţiei anexate sălii de sport” aparţinătoare Şcolii Gimnaziale ”Nicolae 
Colan” din Municipiul Sfântu Gheorghe, al proiectului și a cheltuielilor legate de proiect.” 

Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Deci au fost propuse 6 proiecte de hotărâri la Diverse. Acum trebuie să votăm includerea 
acestora pe Ordinea de zi. Acum vă întreb pe rând și vă rog să răspundeți: cu D1 da, D2 da, 
sau nu, și așa mai departe. O să citesc lista consilierilor. Votez: D1-DA, D2-DA, D3-DA, 
D4-DA, D5-DA, D6-DA.”  

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-
DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, 
D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-
DA, D6-DA.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 
6 la diverse.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, 
D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, 
D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-
DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, 
D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, 
D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m): „D1-DA, D2-DA, 
D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA, D5-DA, D6-DA.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA, D5-DA, D6-DA.” 



 

 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, 
D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, 
D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m): „D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-
DA, D5-nu particip, D6-DA.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Acum vă întreb dacă sunteți de acord cu Ordinea de zi în întregime? Eu sunt de acord.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Da.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Da.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Da.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „De acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Da, Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m): „Sunt de acord.” 

 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Aș propune ca 
inițiatorii să prezinte proiectele de hotărâri pe rând și la final să votăm despre toate 
hotărârile deodată, așa cum am votat și includerea pe Ordinea de zi a punctelor Diverse. 
Sunteți de acord? Eu sunt de acord.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumesc. Să 

trecem la discutarea primului punct de pe Ordinea de zi.” 



 

 

 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind acordarea unor 
facilități la plata impozitului și taxei pe clădire, datorat de persoane juridice pe anul 2020. 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Am dori 
să acordăm o reducere pentru impozitul pe clădiri cu o cotă de 50% persoanelor juridice, 
care sunt proprietari unor locuințe care nu sunt locuințe de reședință, și pe perioada stării 
de urgență/de alertă au fost nevoiți, conform Legii, să își întrerupă o parte a activității, 
respectiv nu au putut folosi în proporție de 50% imobilul. Totodată și celor care închiriează 
imobile și au micșorat valoarea chiriei cu cel puțin 50%. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumesc. 
Comisiile I și V au avizat favorabil proiectul de hotărâre. Aveți întrebări, observații în 
legătură cu aceasta? Dacă nu, trecem la punctul 2.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 351/2020. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui sprijin în favoarea Parohiei Romano-Catolice ”Szent József” din Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar.  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Punctele 
2, 3 și 4 aș încerca să le prezint împreună. În cele trei proiecte este vorba de atribuirea de 
piatră cubică recuperată. Am dori să atribuim Parohiei Romano-Catolică ”Szent József” 
400 mp de piatră cubică, a cărei valoare este de 2176 lei. Parohiei Romano-Catolice 
”Krisztus Király” 730 mp de piatră cubică, a cărei valoare este de 3971,20 lei, iar pentru 
Parohia Reformată de pe str. Lăcrămioarei am atribui în total 120 mp de piatră cubică, în 
valoare de 652 lei. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Fiecare proiect de hotărâre, 1 și 2, 3, respectiv 4 au fost avizate favorabil de către comisiile 
I și V. Aveți întrebări, observații la oricare proiect de hotărâre? Dacă nu, trecem la punctul 
5.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 352/2020. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui sprijin în favoarea Parohiei Romano-Catolice V. din Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar.  
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 353/2020. 
 PUNCTUL IV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui sprijin în favoarea Parohiei Reformate Sfântu Gheorghe IV. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar.  
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 354/2020. 
 PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de donație între Fundația ”Sapientia” și Municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Fundația ”Sapientia” 
donează un teren de 300 mp și 1352 mp Municipiului Sfântu Gheorghe, pentru realizarea 
unui sens giratoriu în zona Arenei.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I, II și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă aveți întrebări, 
observații în legătură cu acest proiect? Dacă nu sunt trecem la punctul 7.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 355/2020. 
 PUNCTUL VII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind privind aprobarea 
transmiterii dreptului de administrare, asupra unui teren în suprafaţă de 7794 mp situat în 



 

 

localitatea Chilieni proprietate privată a Municipiului Sfântu Gheorghe în favoarea ABA 
OLT-SGA COVASNA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba despre baza de 
mecanizare, pe care Administrația Bazinală de Apă a construit în anii 1980 pe teritoriul 
Statului Român, dar până în momentul de față nu și-au reglementat situația juridică 
terenului, care acum a fost evaluat, la o ședință anterioară am dezmembrat terenul, iar 
acum în proiectul de hotărâre este vorba de transmiterea în administrare lor.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Dacă aveți întrebări, observații în legătură cu proiectul? Comisiile I, II și V au acordat aviz 
favorabil. Dacă nu sunt trecem la punctul 8.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 356/2020. 
 PUNCTUL VIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
vânzării directe a bunului imobil situat pe str. Bem Józef nr. 2, bl. 3, sc. I, ap. 17, Sfântu 
Gheorghe, în favoarea chiriaşului Ferenczi Henrik. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba vânzarea 
directă a cotei de ½ parte a unei locuințe cu trei camere, de 63 mp, deoarece restul a fost 
deja cumpărat de către chiriaș și doar acesta a depus o cerere pentru cumpărare. În urma 
evaluării cota de ½ parte a locuinței este de 23.620 euro. Propunem vânzarea la acest preț.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I și V au acordat aviz favorabil proiectul de hotărâre. Are cineva întrebări, 
observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 9.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 357/2020. 
 PUNCTUL IX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
directe a bunului imobil situat în cartierul Câmpul Frumos nr. 5, bl. 6, sc. B, ap. 7, Sfântu 
Gheorghe, către Csillag Viktor. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Csillag Viktor a solicitat 
conform contractului de închiriere vânzarea locuinței cu două camere, 49,00 mp, care a 
fost evaluat de către evaluator la prețul de 9.800 euro.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile I și V au acordat aviz favorabil proiectul de hotărâre. Dacă are cineva întrebări, 
observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 10.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 358/2020. 
 PUNCTUL X de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii duratei Contractului de concesiune nr. 561/2005 încheiat cu dr. Csurulya 
Gabriella. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Dacă îmi permiteți voi 
prezenta împreună punctele 10, 11, 12 și 13, deoarece cu toții se află în clădirea de pe str. 
Oltului. Am dori să prelungim contractele pe perioade diferite. Pentru Csurulya Gabriella 
am dori să prelungim cu jumătatea duratei contractul inițial, adică cu 7 ani și 6 luni, până la 
25 iunie 2028. Cu dr Szőke Ecaterina pe o perioadă de 1 an, adică până la 01 ianuarie 
2022. Cu dr. Ördög Éva-Katalin, la fel pentru o perioadă de 7 ani și 6 luni, până la data de 
07 iunie 2028. Iar pentru dr. Șereș Maria-Lucia până la 06 ianuarie 2023.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I, III și V au acordat aviz favorabil pentru toate cele 4 proiecte de hotărâre. Dacă 
are cineva întrebări, observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 14.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 359/2020. 
 PUNCTUL XI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 



 

 

prelungirii duratei Contractului de concesiune nr. 569/2005 încheiat cu dr. Szőke 
Ecaterina. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 360/2020. 
 PUNCTUL XII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii duratei Contractului de concesiune nr. 572/2005 încheiat cu dr. Ördög Éva-
Katalin. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 361/2020. 
 PUNCTUL XIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii duratei Contractului de concesiune nr. 573/2005 încheiat cu dr. Șereș Jana-
Maria-Lucia. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 362/2020. 
 PUNCTUL XIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii duratei Contractului de comodat nr. 48526/25.11.2015 încheiat cu Teatrul 
”Tamási Áron”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba despre sala 
Kamara, aflată în incinta fostului institut de proiectare județean, al cărei contract am dori 
să–l prelungim cu 5 ani, până la data de 25 noiembrie 2025.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Toate cele trei comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 15.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 363/2020. 
 PUNCTUL XV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de închirierie nr. 73212/29.11.2019 încheiat cu Uniunea 
Pensionarilor „Șugaș” Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Asemănător punctului 15, 
și la punctul 16, 17 este vorba despre diferite săli ale Casei cu Arcade. Avem încheiate 
niște contracte cu organizații nonguvernamentale: Uniunea Pensionarilor „Șugaș”, 
Fundaţia ”Mihai Viteazul” și Fundația ”Cimbora”, pe care dorim să le prelungim cu un 
an.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Toate cele trei proiecte de hotărâri au fost avizate favorabil de către comisiile I și V. Întreb 
dacă cineva are întrebări, observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 18.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 364/2020. 
 PUNCTUL XVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de închiriere nr. 73214/29.11.2019 încheiat cu Fundaţia ”Mihai 
Viteazul”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 365/2020. 
 PUNCTUL XVII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii Contractului de închiriere nr. 73.218/29.11.2018 încheiat cu Fundația 
”Cimbora” Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 366/2020. 
 PUNCTUL XVIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării HCL nr. 125/2020 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
SEPSI ÚT-ÉPÍTŐ SRL, Sfântu Gheorghe, pe anul 2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Printr-o hotărâre 
anterioară am modificat valoarea contractului încheiat cu SEPSI ÚT-ÉPÍTŐ SRL. Datorită 
faptului că SEPSI ÚT-ÉPÍTŐ SRL lucrează în continuare, așadar acea sumă de 2.000.000 



 

 

de lei, înscrisă în contrac, acea sumă trebuie inclusă și în buget. Astfel sumele modificate 
în buget sunt 2.000.000 de lei la partea de venituri, la cheltuieli 1.950.000, deci socotim cu 
un profit de 50.000 de lei proiectul de buget.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Ambele comisii au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă aveți întrebări, 
observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 19.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 367/2020. 
 PUNCTUL XIX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a 
Acţionarilor GOSPODĂRIE COMUNALĂ S.A. Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Dl. Czimbalmos Kozma 
Csaba, care printr-o hotărâre anterioară a fost numit, ca și reprezentant al Municipiului 
Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a Acţionarilor GOSPODĂRIE COMUNALĂ SA, 
pe care-l împuternicim pentru două lucruri importante. Primul este să voteze aprobarea 
achiziționării imobilului situat la str. Banki Donat nr. 27 de către Primăria Municipiului 
Sfântu Gheorghe, achiziție care se va desfășura conform unei evaluări mai vechi. Respectiv 
ca să aprobe mutarea sediului social al Gospodăriei Comunală SA în Cartierul Câmpul 
Frumos nr. 5, și ca urmare actul constitutiv al societății se modifică în acest sens.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă aveți 
întrebări, observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 20.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 368/2020. 
 PUNCTUL XX de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Avizului de oportunitate nr. 3/12.11.2020 pentru întocmirea Planului Urbanistic Zonal 
„Modificare Parțială UTR 10” str. Jókai Mór, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Punctele de la 20 până la 23 le voi prezenta împreună. Este vorba de aprobarea a patru 
avize de oportunitate pentru întocmirea unui plan urbanistic zonal. Primul în str. Jókai 
Mór, al doilea în centrul orașului, zona delimitată de str. Kossuth Lajos, str. Kőrösi Csoma 
Sándor și str. Ciucului. Al treilea, punctul 22 în Chilieni și punctul 23 zona delimitată de 
str. Nicolae Iorga, str. Bánki Dónát, str. Császár Bálint, str. Crângului. Mulțumesc 
frumos.”  
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate II și V au acordat aviz favorabil pentru toate cele 4 proiecte de 
hotărâri. Dacă aveți întrebări, observații? Dacă nu sunt trecem la punctul 24.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 369/2020. 
 PUNCTUL XXI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Avizului de oportunitate nr. 4/12.11.2020 pentru întocmirea Planului Urbanistic Zonal 
„Modificare Parţială PUZ Zona Centrală” str. 1 Decembrie 1918, str. Kossuth Lajos, str. 
Kőrösi Csoma Sándor şi str. Ciucului, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 370/2020. 
 PUNCTUL XXII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Avizului de oportunitate nr. 5/12.11.2020 pentru întocmirea Planului Urbanistic Zonal 
„Modificare Zona Sud-Est UTR 62 – Chilieni”, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 



 

 

 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 371/2020. 
 PUNCTUL XXIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Avizului de oportunitate nr. 6/17.11.2020 pentru întocmirea Planului Urbanistic Zonal 
„Instituții Publice și servicii”, str. Nicolae Iorga, str. Bánki Dónát, str. Császár Bálint, str. 
Crângului, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 372/2020. 
 PUNCTUL XXIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea și 
completarea devizului general al Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții 
„Amenajarea spațiilor pietonale din Inima Orașului”, aprobat prin HCL nr. 123/2019. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Este vorba de punctul 26? 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Nu, de 24.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Dl. viceprimar este cel care 
prezintă. Îl pot și eu...” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): ”O să prezint eu. Și în 
comisii l-am prezentat.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Atunci vă rog, dl. 
vceprimar.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Studiul de fezabilitate 
aprobat se completează cu includerea instalației de drenaj și a gangului de trecere între 
primărie și teatru, care majorează valoarea totală a proiectului cu 841.407 lei, astfel suma 
totală devine 7.632.230,21 lei cu TVA inclus.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Ambele comisii au 
acordat aviz favorabil. Aveți întrebări, observații? Dacă nu, trecem la punctul 25.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 373/2020. 
 PUNCTUL XXV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii unui Acord de parteneriat între Asociaţia Serviciul de Ajutor Maltez în România 
Filiala Sfântu Gheorghe, Direcţia de Asistenţă Socială Sfântu Gheorghe și Agentia 
Județeană pentru Ocuparea Forței de Muncă-Covasna, în vederea depunerii cererii de 
finanțare în cadrul apelului lansat de către Asociația Grup de Acțiune Locală ”Sepsi”, cu 
titlul ”Împreună pentru Comunitate”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Asociația Grup de Acțiune 
Locală ”Sepsi GAL” a lansat un apel în cadrul Programului Operațional Capital Uman. A 
câștigat pentru realizarea strategiei de dezvoltare locală a zonelor defavorizate. Scopul este 
promovarea incluziunii sociale, combaterea sărăciei și a oricărei forme de discriminare. În 
acest proiect Municipiul Sfântu Gheorghe participă prin Direcția de Asistenţă Socială, care 
se asociează cu Ajutorul Maltez și Agenția Județeană pentru Ocuparea Forței de Muncă. 
Coordonatorul acestui proiect este Asociaţia Serviciul de Ajutor Maltez în România Filiala 
Sfântu Gheorghe. Angajamentul financiar este în proporție de 2% din valoarea totală a 
proiectului, care înseamnă o cheltuieală de 7,568.40 lei pentru Primaria Municipiului 
Sfântu Gheorghe. Scopul proiectului este ca în zonele defavorizate facilitarea creșterii 
ocupării, prin măsuri de sprijin pentru găsirea unui loc de muncă; în câteva cazuri învățarea 
cititului și scrisuli pentru adulți, deoarece în aceste zone este nevoie și de acest lucru; 
diferite servicii sociale pentru grupurile țintă, integrare socială, și așa cum prevede obiectul 
proiectului: combaterea sărăciei și a oricărei forme de discriminare.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate I, III și V au acordat aviz favorabil punctului 25. Aveți întrebări, 



 

 

observații? Dacă nu, trecem la punctul 26.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 374/2020. 
 PUNCTUL XXVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
proiectului rețelei școlare preuniversitare de stat din Municipiul Sfântu Gheorghe pentru 
anul școlar 2021 – 2022. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Proiectul actual corespunde cu rețeaua școlară a anului școlar 2020-2021. Nu sunt 
modificări, completări în structura anului școlar viitor. Conform Ordinii Ministrului 
Educaţiei, Consiliul Local trebuie să aprobe proiectului rețelei școlare pentru anul școlar 
2021 – 2022 până la data de 8 decembrie și apoi să transmită către Inspectoratul Şcolar al 
Judeţului Covasna. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I, IV și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Are cineva întrebări, 
observații? Dacă nu, vom trece la punctul 27.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 375/2020. 
 PUNCTUL XXVII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Programului de Îmbunătăţire a Eficienţei Energetice în Municipiul Sfântu Gheorghe, 
Raportare pe anul 2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Pentru urmărirea 
Programului de Îmbunătăţire a Eficienţei Energetice al Municipiului Sfântu Gheorghe, 
conform legii privind eficiența energetică, municipiul a contractat o firmă de management 
energetic, Servelect din Cluj-Napoca. Această firmă coordonează colectarea datelor 
referitoare la energetică. Acest raport este depus cu îmbinarea datelor colectate, până la 
data de 30 septembrie a fiecărui an. Raportul este transmis și Consiliului Local, care 
trebuie să aprobe, respectiv să transmită și către ANRE-Departamentul pentru Eficiență 
Energetică. Raportul conține consumul energetic al orașului și compară consumul 
energetic cu anii anteriori. Aici urmărește clădirile instituțiilor publice ale orașului, 
respectiv cele aflate în subordinea orașului și a firmelor subordonate, totodată urmărește 
indicatorul energetic al clădirilor rezidențiale, respectiv urmărește parcurile auto al 
iluminatului public, transportului public și transportului de deșeuri și consumul parcului 
auto aflat în proprietatea orașului. Este nevoie de acesta, pentru că directiva UE obligă 
orașele, ca să respecte directivele 20-20, care se referă la reducerea consumul de energie și 
a emisiilor de carbon cu 20%, respectiv majorarea cu 20% a folosirii energiei alternative, 
care este prevăzut pentru perioada 2008-2020. Față de aceasta Sfântu Gheorghe are ca 
angajament un procent de 21,21 %, care este în plus față de directivă. Conform cifrelor 
consumul energetic nu a atins reducerea aceea de 20%, conform comparației anilor 2008 și 
2019 consumul este de 4%. Cred că colectarea datelor începând cu anul 2008 și până în 
anul 2016 nu era chiar așa de riguroasă, din acest motiv este mai mică această cifră. Însă la 
reducerea emisiilor de carbon este la 26%, care este peste cele asumate, după care raportul 
înșiră investițiile care au fost începute în această direcția. Izolarea termică a instituțiilor 
publice și a blocurilor de locuințe nu figurează în raport, deoarece după aceea am depus 
proiectul. Pe listă figurează transformarea transportului urban, program de autobuse 
electrice, care conține și mai multe alte reduceri de emisii de carbon, studii de fezabilitate 
legate de iluminatul public. Sunt și niște propuneri pe care le formulează această firmă de 
management energetic, ca să îmbunătățim aceste indicatori. Aș spune două cifre: una este 
parcul fotovoltaic, care nu figurează în acest raport, deși ar putea figura, care de la 
înființare a produs 2420 megawatt de energie electrică, respectiv contractul de concesiune 
pentru iluminat public, în cadrul căreia am schimbat 685 becuri de iluminat public, și 



 

 

conform calculelor colegilor puterea instalată în cadrul acestora a scăzut de la 102.075 
kilowatt la 41,76 kilowatt. Deci aceste investiții și aceste măsuri contribuie semnificativ ca 
să putem adapta angajamentelor.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Are cineva întrebări, 
observații? Dacă nu, vom trece la punctul 28.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 376/2020. 
 PUNCTUL XXVIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
preşedinte de şedinţă. 
 „Urmează luna decembrie. Președintele de ședință va fi Comăneci Liviu-Vasile, iar 
în lipsa dânsului Csatlos László.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 377/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea HCL 
nr. 317/2020 pentru aprobarea modificării organigramei şi statului de funcţii pentru 
personalul din cadrul aparatului de specialitate al primarului Municipiului Sfântu 
Gheorghe, precum şi al unităţilor subordonate, începând cu data de 01.11.2020. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Proiectul de hotărâre se referă la modificarea organigramei şi statului de funcţii pentru 
personalul din cadrul aparatului de specialitate al primarului. Postul de șef birou se 
transformă în șef serviciu în cadrul Biroului de proiecte și executare. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Are cineva întrebări, 
observații? Dacă nu, vom trece la punctul D2.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 378/2020. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea şi 
completarea Contractului de delegare nr. 77628/2019 a gestiunii serviciului de transport 
public local de persoane prin curse regulate în municipiul Sfântu Gheorghe, încheiat cu 
Multi-Trans SA Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Contractul de delegare 
trebuie modificat din două motive. Prima care se modifică este lista bunurilor datorită 
faptului că două autobuse cumpărate de către municipiu, fiecare în valoare de 77.754,60 lei 
vor fi predate către Multi-Trans SA. Respectiv datorită modificării legii educației 
naționale, rezultă că acel sprijin acordat elevilor care era de 50 % pentru transport se va 
modifica și va fi gratuit. Acesta se va plăti de către municipiu, dar ulterior aceste cheltuieli 
vor fi acoperite de stat. Deci din acest motiv se modifică anexele care cuprind acestea.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă sunt întrebări, 
observații în legătură cu punctul D2? Dacă nu, vom trece la punctul D3.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 379/2020. 
 PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
finanţării activității Clubului Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Clubul 
Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe, sau cum îl numim noi Școala sportivă din Sfântu 
Gheorghe în fiecare an solicită sprijin financiar de la municipiu. Clubul Sportiv își 
desfășoară activitatea aflându-se în subordinea Ministrului Educației, dar în fiecare an 



 

 

încercăm să-i ajutăm și noi. În acest an solicită o finanțare de 87.615 lei și tot atât am dori 
și să acordăm Clubului Sportiv Școlar. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I, V și VI au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă sunt întrebări, 
observații? Dacă nu, vom trece la punctul D4.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 380/2020. 
 PUNCTUL D4 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2020. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. În 
proiectul de hotărâre este vorba de regruparea sumelor din cadrul bugetului local. Am 
separat suma de 103.700 lei pentru cumpărarea de laptopuri ultraportabile pentru consilierii 
locali. Cu 344.540 lei se diminuează fondul aprobat pentru plata salariilor. Se diminuează 
cu 530.000 lei bugetul Poliției Locale, deoarece nu s-a întâmplat angajarea plănuită. Am 
creat un fond pentru susținerea familiilor cu mai mulți copii pentru achiziționarea de 
laptopuri, calculatoare, sau tablete necesare pentru a învăța online. Se diminuează cu 
179.160 lei bugetul Casei de Cultură Kónya Ádám, și am majorat cu 800.000 lei fondul 
pentru repararea străzilor, trotuarelor. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă sunt întrebări, 
observații în legătură cu punctul D4? Dacă nu, vom trece la punctul D5.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 381/2020. 
 PUNCTUL D5 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
proiectului „Construire centru comunitar integrat din Őrkő” și a cheltuielilor legate de 
proiect. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Centrul comunitar integrat 
din Őrkő face parte din cadrul proiectului lansat în cadrul Strategiei de integrare a zonelor 
defavorizate. Am depus deja proiectul. Evaluatorii au fost la fața locului. În această fază 
este necesară aprobarea planului și a costurilor. Vă mai aduceți aminte, că printr-o 
hotărâre anterioară am aprobat ca Caritas, Esély și Serviciul de Ajutor Maltez va 
comitetul consultativ a municipalității în acest proiect. Valoarea totală a proiectului este 
de de 6.294.275,52 lei (inclusiv TVA), din care valoarea totală eligibilă este de 
4.585.287,00 lei, la care municipalitatea adaugă contribuția de 2% din valoarea eligibilă a 
proiectului, în cuantum de 91.705,74 lei, respectiv își asumă suma de 1.708.988,51 lei, care 
reprezintă achitarea tuturor cheltuielilor neeligibile ale proiectului. Durata estimată de 
realizare a investiției este de 30 de luni de la semnarea contractului de finanțare.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I, II și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă sunt întrebări, 
observații în legătură cu punctul D5? Dacă nu, vom trece la punctul D6.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 382/2020. 
 PUNCTUL D6 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiţii „Refuncţionalizarea clădirii C2-sală de 
sport şi finalizarea construcţiei anexate sălii de sport” aparţinătoare Şcolii Gimnaziale 
”Nicolae Colan” din Municipiul Sfântu Gheorghe, al proiectului și a cheltuielilor legate de 
proiect. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În proiectul de hotărâre 
este vorba de refuncționalizarea sălii de gimnastică a școlii Nicolae Colan, renovarea și 



 

 

respectiv de a da alt scop celorlate săli aflate în incinta sălii de gimnastică. Valoarea totală 
a investiției este de 5.741.100,13 lei cu TVA, din care municipiul trebuie să-și asume 
sumele neeligibile de 52,307.76 lei, respectiv contribuția proprie de 2%, care este de 
113.775,84 lei. În anexa 2 a proiectului de hotărâre sunt descrise detaliat scopul și modul în 
care se modifică această sală de gimnastică.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Mulțumim frumos. 
Toate comisiile au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Dacă sunt întrebări, 
observații în legătură cu punctul D6? Dacă nu, vom trece la votare. Vom vota în ordine 
alfabetică. Voi începe eu.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 383/2020. 

Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m.): „Mulțumesc. 
Proiectul de hotărâre nr. 1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, 9-DA, 
10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 17-DA, 18-DA, 19-DA, 20-DA, 
21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 25-DA, 26-DA, 27-DA, 28-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, 
D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 4–DA, 5–
DA, 6–DA, 7–DA, 8–DA, 9-DA, 10-DA, 11-DA, 12-DA, 13-DA, 14-DA, 15-DA, 16-DA, 
17-DA, 18-DA, 19-DA, 20-DA, 21-DA, 22-DA, 23-DA, 24-DA, 25-DA, 26-DA, 27-DA, 
28-DA, D1-DA, D2-DA, D3-DA, D4-DA, D5-DA, D6-DA.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 28, la fel și cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, 
D5 și D6.” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 28, la fel și cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, 
D5 și D6.” 

Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt și eu de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 28, precum și cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de la nr. 1, 
2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 
și la Diverse cu 1, 2, 3, 4, 5, 6.” 

Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 5, de la 7 până la 28, sunt de acord și cu proiectele de hotărâri D1, 
D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 5, de la 7 până la 27, respectiv la diverse cu proiectele 
de hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 5, de la 7 până la 28, respectiv cu proiectele de 
hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 5, de la 7 până la 28 și la fel cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, 
D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 5, de la 7 până la 28 și la fel cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, 
D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ(lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 5, de la 7 până la 28 și cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, 
D5 și D6.” 



 

 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m): „Sunt de acord 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 5, respectiv de la 7 până la 28 și cu proiectele de 
hotărâri D1 D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 5, respectiv de la 7 până la 28 și cu proiectele de hotărâri D1, D2, 
D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 5, respectiv de la 7 până la 28 și sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA(lb.m): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 28, respectiv și cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și 
D6.” 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord proiectele 
de hotărâri de la 1 până la 5, respectiv de la 7 până la 28 și sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 5, respectiv de la 7 până la 23, la punctul 24 nu votez, nu particip. 
Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâri de 25 până la 28. La diverse sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, la punctul D5 nu particip și nu votez și sunt de 
acord cu punctul D6.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m): „Și eu aș dori să votez. N-am auzit 
numele meu. Deci și eu sunt de acord cu punctele de la 1 până la 28, cu excepția punctului 
6, care a fost retras de pe Ordinea de zi. Și sunt de acord și proiectele de hotărâri de la D1 
până la D6.” 

Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. La începutul ședinței n-am întrebat dacă cineva dorește să ia cuvântul la diveres? 
Vă întreb acum: dorește cineva să ia cuvântul? Dacă nu, am disctutat tot. Vă mulțumesc 
pentru prezență. Închei ședința.” 

 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 februarie 2021. 
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